
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

16 April 2024 kl 17.30 via Zoom 

 

 

Närvarande: Tobias Brask, Karin Wennström, Caroline Prabert, Ann-Louise 

Abbestam, Kjell Frunck, Martin Widin, Lena Elisson 

Förhinder: Gustaf Lindskog, Gunnar Ericsson 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 12 Februari 2024 godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Sparkontot – Vi diskuterade placeringen av föreningens tillgångar. Idag 

har vi pengarna på sparkonton med 2% ränta samt delar utan ränta. 
Martin har sedan senaste mötet undersökt olika möjligheter.  

Vi beslutade att flytta 100.000 kr till SBAB, med 4,2% ränta.  
Martin ordnar med detta. 

 
6. Trasig belysning av pilträdet på strandremsan nedanför 

Kungsbergsvägen – Tobias felanmälde den 12 februari, till kommunen. 
De svarade att det inte var deras ansvar. Då det är vi som har satt upp 

och bekostat belysningen för ca 7-8 år sedan får vi nog ta tag i 

reparationen också. Den är vandalsäkrad, men då den nu slutat fungera, 
kan det vara ljuskällan som är slut. Gunnar berättade före mötet att han 

har information, som han mailar ut till styrelsen när han är åter.  
 

7. Bänkar säsong -24 – Tobias hör med kommunen om de vill kosta på en 
bänk och bord vid boulebanan. Vi tror att det kan öka användningen av 

banan. Den bänk som stod nedanför Kungsbergsvägen vid pilträdet är helt 
trasig. Den borde kommunen ersätta.  

Vill de inte det, så är plan B att höra med medlemmarna som anmäler sig 
till grillningen i maj, om någon vill snickra en bänk. Föreningen betalar i 

så fall för material och arbete. 
 



8. Tångbryggan 

a. Ombyggnad – Kommunens förslag om ombyggnad av bryggan, har 
blivit godkänt. Ombyggnad sker inför badsäsongen 2025. 

 
b. Rensa bort stenar och vassa ostron nedanför trappen på 

bryggan – Karin har kontaktat Ingemar Lundström, som jobbar 
med nya projekt i kommunen. Stenarna flyttas med stormarna och 

det är ogjort arbete att försöka flytta på dem. Stillahavsostronen är 
en invasiv art. Vill vi försöka ta bort dem är det ok, men svårt. Vi 

behöver i vilket fall som helst varna badande för de vassa ostronen, 
samt stenarna. Skylt kan sättas upp. 

 

c. Sponsring av badtermometer – Tobias har frågat några företag, 
men de önskar ett kostnadsförslag. Vi undersöker alla lite vad för 

slags termometer som kan passa oss och vad kostnaden kan bli. 
Ann-Louise skulle kolla i Spanien vad som finns där.  

 
d. Fästena till vindskyddet saknas – fästena låg på stranden en 

dag. Tyvärr har de försvunnit nu. Gunnar köper material och 
tillverkar nya. 

 
e. Träinläggen till bänkarna saknas också – Tobias felanmälde till 

kommunen den 12 februari.  
 

f. Livboj och fäste – saknas också. Tobias felanmälde till kommunen 
den 12 februari.  

 

g. Hålbräda att hänga handdukar genom vid mittstegen på 
bryggan – Gunnar köper material och tillverkar. 

 
h. Lilla stegen för småbarn längst in – Ny stege kommer ej sättas 

upp i sommar, men kommer finnas efter den stora ombyggnaden av 
bryggan 2025. 

 
i. Skyltar om dykförbud samt varning för grunt vatten – Tobias 

har köpt två skyltar. En till Tångbryggan och en till bryggan 
nedanför Malenbadet.  

 
9. Grillning, lekar och strandstäd – Vi bokade lördagen den 11 maj kl 10.30 

för detta evenemang. (Kristi himmelsfärdshelgen). 
Karin har varit i kontakt med kommunen, Johan Mårtensson, som lånar ut 

tänger att plocka skräp med. Handskar och soppåsar tillhandahålles också.  

 
 Ann-Louise skriver en separat inbjudan, även om det stod i 

påskhälsningen. Gustaf får sedan sända ut den till medlemmarna. 
Sista anmälningsdag 1 maj. 

 Ann-Louise ordnar tipspromenaden. 
 Grillgruppen träffas hos Karin den 4 maj kl 10. (Caroline på Zoom) 

 
 



10. Bokhyllan vid Tångbryggan - Ann-Louise har fått bekräftelse att den 

kan sättas upp på väggen till omklädningsrummet vid Tångbryggan. 
 

11. Busskur/regnskydd vid busshållplatsen vid Kungsbergsvägen – 
Ann-Louise har lämnat in ett medborgarförslag till kommunen och fått 

positivt svar. Skall nu diskuteras i kommunstyrelsen. 
 

12. Hjärtstartare – Ann-Louise har kontaktat hjärtstartsspecialisten. Man 
kan hyra hjärtstartare. Det kostar 399 kr per månad. Man förbinder sig att 

hyra i 48 månader. Den klarar ned till 10-15 grader, så tanken är att den 
sitter uppe mars till oktober (beroende på väderleken). Skåp, skylt och 

dekal ingår då. Den fungerar även för barn, då den kan ändras så att den 

passar alla åldrar. Alla i styrelsen som vill, behöver gå en kurs för att lära 
sig använda utrustningen. 

Tobias kollade också lite och meddelade att det finns t.ex på 
Ängelbäckstrand vid badtoaletterna som sägs sponsrad av Peab familjen. 

 
13. Övriga frågor – Inga idag. 

 
14. Nästa möte – Caroline tittar på datum och sänder ut en doodle poll. 

 
15. Avslutning – Ordföranden tackade alla, samt förklarade mötet avslutat. 

 

 

Lund den 18 april 2024 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson        Tobias Brask, ordförande  


